2020 華語歌唱大賽 比賽辦法

2020 NDHU International Students Chinese Singing Contest

一、 活動目的:藉由華語文歌唱比賽・使就讀東華大學的外籍生運用華語表演・增進華語使用機會並在舞台上展現自我音樂 風格。

Purpose: Chinese Language Center holds this Chinese singing contest, in order to give international students in NDHU a chance to perform in Chinese and enrich their Chinese ability.

二、 活動地點:國立東華大學 學生活動中心演講廳

Venue: NDHU Student Activities Center

三、 活動時間: 2020年12月8日 (週二)下午6點到9點

Date: 2020/12/8(Tues) 6pm-9pm

四、 參賽資格: 本校之外籍生

Who can join: International students who currently study in NDHU

五、 參賽組別:個人組 10 組,團體組 10 組,採優先報名,超過不受理。

Type of contest:

A. Individual contest: 10 individual contestants.

B. Team contest: 10 teams.

The organizer will give priority to those who register first.

六、 報名時間:即日起至11月25日 (週三)止

Registration deadline: Wed., November 25th, 2020

七、 報名方式:線上報名

Registration: Register online

八、 報名網址: https://forms.gle/GUBBvwqW4eergBmT7

Registration website: https://forms.gle/GUBBvwqW4eergBmT7

九、 比賽辦法:

Principle of contest

1. 比賽順序:於12/3(四)13:00-17:00 至華語文中心抽籤決定先後順序,未到者將由中心決定順序。

Each individual or team needs to come to Chinese Language Center at 12/3(Thu) between 13:00-17:00 to draw lots and decide his/their performing order. Chinese Language Center will decide the order for the non-arrival group.

2. 比賽方式:不限歌曲風格,歌曲語言一定要是華語,如非華語皆取消資格。

In the contests, every song must be sung in Chinese language; a contestant who doesn't sing in Chinese language will be disqualified.

3. 比賽規定:

Rules of contest:

A. 可跨組參賽,不得在同一組別內重複參賽。

Contestants are allowed to register for both, the individual contest and the team contest at the same time; however, they are not allowed to register for either of them more than once.

B. 各組別人數不得增加或換人,主辦單位將仔細核對身分,以保障參賽者權益。

It is forbidden to change constants. Organizer will check whether the attendants match with the registered ones on the day of the contest.

C. 人數限制:個人組:歌唱者1人;團體組:歌唱者2人以上

Numbers of contestants allowed for each contest:

A. Individual contest: one individual

B. Team contest: At least two members

4. 比賽押金 100 元,報名後 3 天內至華語文中心繳交,比賽當天將會退還。若比賽當天未到將不退還押金。

NT\$100 deposit must be paid within 3 days after registering online and will be returned on November 28th. If contestants do not show up on the day of the contest, the deposit will not be returned.

5. 選歌方式: 即日起至11月25日(週三)上班時間至華語文中心挑選歌曲。

Contestants can come to Chinese Language Center to select and register a song before Wed., November 25th, 2020 5:00PM.

6. 彩排時間:12月8日(週二)中午12:00-15:40。每組彩排時間另行通知。

Rehearsal: Tue., December 8th, 2020, 12:00-15:40

Each team and individual contestant will be notified by an e-mail specifically about their rehearsal time.

十、評分方式:演唱技巧 20%;華語發音 30%;音色 20%;現場台風及造型 20%;評審斟酌加分 10%。若總分同分者·評審依整體性斟酌加分。

Judging Criteria: Singing skills(20%), pronunciation(30%), presence (20%), bonus points(10%). The jury reserves the right to choose the winner in case of a draw.

十一、 網路人氣獎評分方式:

每組演唱皆會於粉絲專頁「Chinese Language Center Ndhu 國立東華大學華語文中心」進行直播,從開始演唱至演唱結束,計算期間獲得按讚數量,最多者為得獎者。

Grading method for Internet Popularity:

Fan page "Chinese Language Center Ndhu 國立東華大學華語文中心" will live steam each performance, the team who gets the most "like" win the prize.

十二、 獎勵辦法:

Prizes:

組別	名次	獎金	組別	名次	獎金	組別	名次	獎金
Type	Ranking	Prize	Team	Ranking	Prize	Type	Ranking	Prize
	第一名	NT\$8,000		第一名	NT\$8,000		最佳發音獎	NT\$1,000
	First prize	11140,000		First prize	14140,000		Best Pronunciation	11141,000
個人獎	第二名		團體獎	第二名		特別獎	最佳服裝獎	
Individual	Second prize	NT\$5,000	Group	Second prize	NT\$5,000	Special Prize	Best costume	NT\$1,000
	第三名			第三名			網路人氣獎	
	Third prize	NT\$3,000		Third prize	NT\$3,000		Internet Popularity	NT\$1,000

十三、主辦單位:華語文中心

Organizer: National Dong Hwa University Chinese Language Center

十四、聯絡人:張助理

For more information, please contact assistant Ms. Jhang.

Tel: 03-8905245